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Zakladateľka hnutia Cure the Causes Dr. Christina Rahmová varovala verejnosť, že po koronavíruse
SARS-CoV-2 prídu ďalšie biologické zbrane.

Predtým, ako sa Dr. Rahmová začala venovať holistickej medicíne, pracovala pre niekoľko veľkých
farmaceutických spoločností, vrátane Bristol Myers Squibb, Pfizer, Janssen, UCB, Biogen, Alexion a
ďalšie.

„Pracovala som na špeciálnych projektoch v rôznych oblastiach. Počas tej doby mi bolo povedané, že
sa musíme pripraviť, pretože bude prebiehať biologická vojna, a že v budúcnosti budú vypustené
nové vírusy.

Pracovali sme na rôznych veciach, ako sú ľudské monoklonálne protilátky či vakcíny,“ povedala
počas nedávnej epizódy „Stew Peters Show“.

Podľa Dr. Rahmovej sa v ďalšej fáze globálnej vojny namiesto jadrových zbraní bude bojovať
biologickými zbraňami.

Veľké farmaceutické spoločnosti medzitým pracujú na liečbach, z ktorých by mohli po vypustení
nových vírusov profitovať. (Súvisiaci článok v angličtine: Bývalý zamestnanec Big Pharma hovorí, že
celý priemysel vopred vedel o prichádzajúcej pandémii COVID-19.)

 

 

Rahmová získala informácie o nadchádzajúcich patogénoch prostredníctvom svojich čínskych
kolegov vo Wu-chane. Tí ju varovali pred „štyrmi až piatimi rôznymi vecami“, ktoré sa vypustia na
populáciu.

Požiadali ju, aby pracovala v laboratóriu vo Wu-chane, ale ponuku odmietla z dvoch dôvodov:
nerozumela projektu, ktorý jej chceli prideliť, a nechcela opustiť svoje deti na šesť až deväť mesiacov.

„Mám obavy z kiahní a besnoty. Znepokojujú ma tiež rôzne typy lymskej boreliózy, pretože viem, že
kliešte a blchy sa v minulosti používali v niektorých biologických misiách.

Kedykoľvek počujem, že biologické laboratórium bolo vyhodené do vzduchu, mám obavy, že to uvoľní
tie veci.“

https://cz24.news/dr-christina-rahmova-varuje-ze-po-covide-pridu-dalsie-biologicke-zbrane/
https://cz24.news/dr-christina-rahmova-varuje-ze-po-covide-pridu-dalsie-biologicke-zbrane/
https://cz24.news/dr-christina-rahmova-varuje-ze-po-covide-pridu-dalsie-biologicke-zbrane/
https://naturalnews.com/2022-03-18-big-pharma-knew-engineered-covid-pandemic-was-coming.html
https://naturalnews.com/2022-03-18-big-pharma-knew-engineered-covid-pandemic-was-coming.html
https://cz24.news/donate/


Moderátor relácie Stew Peters sa opýtal Dr. Rahmovej na možné dôvody, prečo sa väčšina
biologických zbraní vyvíja v komunistickej krajine (Číne).

„Viete, Čína má dohľad a sledovanie podobné Rusku a iným krajinám. Odtiaľ neuniká toľko
informácií na verejnosť ako od nás. Mám podozrenie, že je to jeden z možných dôvodov. Viem, že
tamojšie laboratórium pracovalo na retrovírusoch a vakcínach,“ odpovedala Dr. Rahmová.

Liečba a vakcíny môžu byť naprogramované na pozitívny
alebo negatívny účinok
Dr. Rahmová sa tiež vyjadrila k téme monoklonálnych protilátok, ktoré sa používajú na liečbu
COVID-19.

V januári 2022 americký Úrad pre potraviny a liečivá (FDA) zrušil povolenie pre núdzové použitie
(EUA) na liečbu monoklonálnymi protilátkami od spoločnosti Regeneron so sídlom v New Yorku
a spoločnosti Eli Lilly so sídlom v Indiane.

Podľa regulátora boli EUA pre tieto dva lieky zrušené, pretože už nefungujú proti variantu omikrón
(B11529). FDA napriek tomu uistila, že liečby od Regeneronu a Eli Lilly budú opätovne autorizované,
ak sa ukážu ako účinné proti budúcim variantom COVID-19.

„Myslím si, že niektoré z ľudských monoklonálnych protilátok, na ktorých som pracovala, sú veľmi
dobré, pretože sú zamerané na správny cieľ, aby zastavili chorobu.

Fungujú na tom princípe, že ich pošlete, aby v podstate povedali bunkám, čo majú robiť. Ak viete
naprogramovať niečo, čo má ísť do tela, môžete to urobiť pre pozitívny alebo negatívny efekt.

Vedecký proces je taký, že ak máte vírus a bunky sú obklopené hrotovými proteínmi, tak sa vírus
nemôže prirodzene dostať dovnútra. Vedci pracujú na vytvorení takého vírusu, ktorý by sa dostal do
vnútra bunky v pretvárke „pomáhať“ inému vírusu. Nikdy som však nevidela, že by to aj
fungovalo,“ povedala Dr. Rahmová.

„Viem, že existujú určité molekuly, na ktorých som pracovala a ktoré pomohli mnohým ľuďom. Len
mám pocit, že nedávno bolo uvoľnených veľa rôznych liekov, no verejnosť nebola dostatočne
oboznámená s ich vedľajšími účinkami.“

Peters sa opýtal aj na mRNA technológiu od Dr. Roberta Malona, ktorú využívajú vakcíny COVID-19
od spoločností Pfizer a Moderna.

Dr. Rahmová odpovedala:

„Technológia mRNA vakcín, ktorú Dr. Malone pomohol vynájsť, existuje už dlho. Dr. Malone ale
nevynašiel nevyhnutné zložky použité v injekcii, ktoré pomáhajú doručovať mRNA do buniek.

Toto je príklad skutočne dobrej technológie, ktorá sa ale dá zneužiť na extrémne zlé účely. Ľudia s
ňou môžu spôsobiť veľké zlo.“

Video s Dr. Rahmovou
Celý rozhovor Stewa Petersa a Dr. Cristiny Rahmovej si môžete (v angličtine) pozrieť tu:
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Záver
Dr. Rahmová na záver odporučila ľuďom, aby sa starali o svoje fyzické aj duševné zdravie:

„Ľudia sa musia chrániť užívaním určitých vitamínov a minerálov a ich striedaním, pretože vírus je
pomerne inteligentný. Jednoducho musíte svojmu telu dodať nástroje pre boj s vírusmi. A k dispozícii
je veľa nástrojov.

Tiež chcem ľuďom povedať, že psychologická vojna je skutočná. Musíte pochopiť svoju vlastnú myseľ.
Musíte sa detoxikovať, dodať telu nutričné látky a chrániť bunky. Zvládnete to. Musíte byť silný vo
svojej mysli, tele aj duchu.“
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